
Novi predsednik
izvršnega sveta
Vsi trije zbori občinske skupščine v Centru so v četr-
tek, 26. septembra, izvolili Borisa Platovška za
novega predsednlka izvršnega sveta. Dosedanji
predsednik Milan Slemnikje že aprila prosil za razre-
šitev, ker odhaja na novo dolžnost. Kerpa je predsed-
nik po statutu tudi mandatar za sestavo izvršnega
sveta, so morali delegati razrešiti tudi ta organ in na
predlog predsednika izvoliti novega.

Zaradi kontinuitete dela pa je
novi predsednik predlagal vse
dosedanje člane razen dveh, ki
sta med tem postala individualna
poslovodna organa, kar je nez-
družljivo s položajem člana izvrš-
nega sveta. To sta Franc Strum-
belj in Janez Markoli. Izvršni
svet je sestavljen takole : pod-
predsednik je Alojz Bostič, člani
pa Milan Vukašinovič, Ksenjja
Preželj, Dušan Hvala, Stane
Curk, Melita Novljan, Anton So-
štarič in Goran Iskrič, ki oprav-
Ijajo to dolžnost profesionalno,
neprofesionalni člani izvršnega
sveta pa so Polde Bibič, Janez
Kresal in Vili Pšeničny.

Poleg izvolitve so delegati
sprejeli tudi spremembe statuta
občinske skupščine. Na podlagi
teh sprememb se zmanjša število
delegatov v zboru združenega de-
la od 70 do 65, v zboru krajevnih
skupnosti pa 24 namesto doseda-
njih 48 delegatov, v družbenopo-
litičnem zboru pa 25 namesto 35
delegatov. Pomembno je tudi do-
ločilo, ki drugače od prejšnjega
statuta opredeljuje način izvoli-
tve predsednika in podpredsed-
nika skupščine. Omogoča delega-
tom, da izbirajo med več kandi-
dati in ne odločajo samo o enem.
Ce je na listi več kandidatov, je

izvoljen tisti, ki je dobil največ
glasov, vendar ne marvj kot tretji-
no glasov v vsakem zboru. Če no-
ben delegat ni dobil najmanj tret-
jine glasov v vsakem zboru, se
volitve ponovijo. Voli se delegat,
ki je dobil največ glasov. Če tudi
y tem primeru delegat ni izvo-
Ijen, se ves kandidacijski posto-
pek ponovi.

Delegati zbora združenega dela
in zbora KS so po več kot letu
dni ponovno obravnavali osnu-
tek odloka o razglasitvi srednje-
veškega mestnega jedra in graj-
skega griča za kultumi in zgodo-
vinski spomenik ter naravno zna-
menitost. Zahtevnost nekaterih
pripomb je zahtevala izpopolnje-
vanje strokovne osnove za zava-
rovarye celote in posamičnih
kvalitet znotraj spomenika . Gra-
divo je bilo sprejeto ugodno. Po-
novno je bil potrjen osnovni na-
men odloka, namreč z ohrar\ja-
njem in vzdrževaiyem spomeni-
ka bomo zagotoviii njegov na-
daljnji obstoj in razvoj. Posebno
so h kvalitetni in poglobljeni raz-
pravi in dodelavi odloka prispe-
vale pripombe in stališča obeh
KS - Trga osvoboditve in Stare
Ljubljane. Predlog odloka bodo
obravnavali na zasedanju v no-
vembru.


